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Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Doposażenia placu zabaw na terenie Skweru Nacka. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Na prośbę rodziców dzieci korzystających z placu zabaw zlokalizowanego na terenie Skweru Nacka 

pragnę zwrócić uwagę na problem zmniejszenia się placu zabaw dla dzieci poprzez likwidację 

zniszczonych bądź zużytych urządzeń.  

Na dzień dzisiejszy największy w okolicy plac zabaw posiada jedynie „domek”, dwie huśtawki oraz 

piaskownicę. W roku ubiegłym zabrana została karuzela, obecnie wg. przekazanych informacji 

uszkodzeniu uległo kolejne urządzenie. W miejsce wycofanych urządzeń nie pojawiły się inne,  

co w znacznym stopniu zubożyło możliwości wspomnianego placu zabaw.  

Mając na względzie zwiększoną ilość dzieci korzystających z placu zabaw wskutek okresu 

wakacyjnego jak i wojny na Ukrainie zasadnym jest powiększenie placu zabaw, a przynajmniej jego 

uzupełnienie jeszcze tego lata. 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1) Czy jest możliwość postawienia nowych urządzeń w parku w miejsce wycofanych jak  

i postawienie nowych jeszcze w tym roku? 

2) Jeśli nie ma możliwości, czy istnieje możliwość wyposażenia placu zabaw w urządzenia 

zastępcze ( np. wypożyczone lub z czasowo przeniesione z innych placów o mniejszym 

zainteresowaniu?) 

3) Czy w perspektywie długoterminowej planowana jest modernizacja i powiększenie placu 

zabaw na terenie Skweru Nacka? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


